
- Rondvraag Joyce Vastenhouw aan gedeputeerde Van der Hoek, EFB-
commissie 28 oktober 2019

Verhoging Subsidieplafond Uitvoeringsregeling ondersteuning toekomstbestendige 
werklocaties (C-Agenda, punt 13.a.)  

- Wat voor bedrijven maken gebruik van deze subsidie?

De subsidieregeling wordt op terreinniveau aangevraagd en staat open voor gemeenten, 

ondernemersverenigingen en andere samenwerkingsverbanden op bedrijventerreinen. Dit zijn 

bijvoorbeeld parkmanagementorganisaties of besturen van een BIZ (bedrijveninvesteringszones). 

Deze verenigingen vragen dan namens de aangesloten (MKB-)ondernemers op een terrein de 

subsidie aan. 

- Maakt het MKB gebruik van deze subsidie? 

Zie antwoord op bovenstaande vraag

- In welke branches maken bedrijven (vooral) gebruik van deze subsidie

Omdat deze subsidie alleen op terreinniveau kan worden aangevraagd hebben wij geen gegevens 

over de specifieke branches van individuele bedrijven. 

- Hoeveel FTE’s (Full Time Employments) hebben deze bedrijven?

Omdat de subsidie alleen op terreinniveau kan worden aangevraagd hebben wij geen gegevens 

over de fte van individuele bedrijven.  

- Op welke manier worden MKB’s op de hoogte gebracht van deze subsidie?

Wij hebben sinds een jaar opdracht gegeven aan twee aanjagers om onder meer 

duurzaamheidsmaatregelen te verkennen op bedrijventerreinen. Tijdens deze verkenning brengen 

deze aanjagers de subsidie onder de aandacht bij ondernemersverenigingen als een financiële 

prikkel om duurzaamheidsmaatregelen op te zetten.

- Wat is het verschil tussen ‘verduurzamen’ en ‘toekomstbestendig maken’ van een 

werklocatie?

Wij zien verduurzamen als een van de maatregelen om werklocaties toekomstbestendig te maken. 

Verduurzamen wordt gezien als het initiëren van verschillende duurzaamheidsmaatregelen (zoals 

zonnepanelen, warmtepompen) op een bedrijventerreinen.   


